
 
 

 

 

 

Impressions del projecte definitiu de 

l’Escola Ferran Sunyer 

 
 
 
 
 

 



                                                                                                           

 

 
 
Informe elaborat per la Fundació Ferrer i Guàrdia 

 
 
 
 

En el marc del projecte Transformem els patis 

 
 

 

Barcelona, març del 2023 

 
 
 
 
 

Transformem els patis és un dels projectes tractor inclosos 

dins del Pla del  joc a l’espai públic de Barcelona amb horitzó 

2030. 

 
 
I un projecte en el marc del projecte Refugis Climàtics del Pla Clima 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



                                                                                                                                                        

 

 

ESCOLA FERRAN SUNYER 

 

Data i hora 

Dimarts 28 de març, de 13h a 14h30 

Participants 

Membres del grup motor de l’escola 

Direcció 

Representants equip docent 

Representants Associació de Famílies 

Representants extraescolars i monitoratge 

Representants dels infants de l’escola  

Representant de la Direcció d’Educació de l’Ajuntament de Barcelona 

Representant del Consorci d’Educació de Barcelona  

Equip d’arquitectes  

 

Dinamitzador: Lluís Bages Virgili 

Estructura de la sessió 

• Benvinguda i presentació de la sessió (5 min) 

• Presentació del projecte definitiu per part de l’equip d’arquitectes (30 min) 

• Torn obert d’intervencions (30 min) 

• Conclusions, avaluació i cloenda (10 min) 

  

 

 

 

 

 

 



                                                                                                                                                        

 

 

Acords als quals s’ha arribat sobre el projecte definitiu 

• La pèrgola estètica del lateral de la pista es posarà aixecada per evitar 

que s’hi puguin quedar les pilotes 

• S’estudiarà si hi ha opcions de fer una nova pèrgola a l’accés de 

Viladomat 

• Es mirarà la possibilitat que els bancs siguin de formigó recoberts de 

fusta per facilitar-ne el manteniment 

• S’estudiarà si es pot aplicar algun tractament antihumitat a la pista 

 


